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Projekt 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 31 styczna 2014 r. 

 

Obrady XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego. Uczestniczyło w nich 14 z 15 Radnych, zgodnie z załączoną do protokołu 

listą obecności.  

Lista obecności gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów stanowią 

odrębny załącznik do protokołu. 

 

Obrady XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku otworzył i przeprowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich 

przybyłych na posiedzenie gości oraz Radnych Rady Miejskiej w Głogówku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził obecność 14 Radnych, co pozwoliło na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Następnie odczytał proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej, 

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Zatwierdzenie Planów Pracy Komisji Rewizyjnej i Stałych Komisji Rady na 2014 rok. 

4. Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie odżywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania na lata  

2014-2020, 

c) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin  
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w zakresie dożywiania ,,Pomoc Państwa w zakresie dożywiania’’ na lata  

2014-2020, 

d) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

e) w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Głogówek w 2014 roku, 

f) w sprawie przyznania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy 

Głogówek”, 

g) w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”. 

6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

7. Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

8. Zakończenie XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
Porządek obrad XXXVIII sesji został przyj ęty jednogłośnie.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z XXXVII Sesji Rady 

Miejskiej był dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. Protokół został poddany pod 

głosowania, a wynik przedstawiał się następujaco: 

13 za / 1 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 Radna Gabriela Nizińska zgłosiła pominięcie w protokole jednej z wypowiedzi 

Burmistrza. Ponadto wyraziła swoje zastrzeżenia, co do formy protokołów, które jej zdaniem 

są mało szczegółowe i nierzetelne. Poruszyła także podejmowaną na wcześniejszych sesjach, 

sprawę braku informacji odnośnie godzin przyjmowania przez Burmistrza interesantów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z XXXVII Sesji Rady 

Miejskiej został przyjęty większością głosów i pozostawiony w dotychczasowej formie.  

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywołał Plan Pracy Komisji Rewizyjnej i Stałych 

Komisji Rady na 2014 rok, które zostały opracowane w bieżącym miesiącu, podczas 

posiedzeń Komisji. Nie zgłoszono uwag do podjętego tematu. Plany Pracy Komisji na  

2014 rok zostały przyjęte jednogłośnie.    
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Ad 4. 

Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

Radna Barbara Grzegorczyk: 

• zwróciła się o przybliżenie zapisków dotyczących Zarządzenie Burmistrza  

w sprawie ustalenia stawki czynszu za najem powierzchni dachu budynku 

Ratusza, 

• przywołując ostatnio zaobserwowane zdarzenie przed miejscowym  

lodowiskiem, zwróciła uwagę na brak informacji w sprawie godzin otwarcia 

obiektu. Poprosiła o interwencję w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba: 

• ponowiła sprawę braku oświetlenia ulicznego na odcinku drogi od 

skrzyżowania ul. Zwycięstwa do ul. Ogrodowej, 

• zapytała dlaczego obręb wsi Racławice Śląskie został w całości wpisany do 

„Rejestru Zabytków”. 

  

Radna Gabriela Nizińska: 

• w imieniu mieszkańców ul. Bończyka zwróciła się o ustawienie tam latarni, 

• podziękowała za zrealizowanie interpelacji dot. ul Wodnej oraz ul. Szkolnej,  

• ponowiła swoją interpelację dotyczącą zapadniętego chodnika na  

ul. Targowej, na przeciw Ośrodka Zdrowia, 

• zwróciła się do Radnych o podjecie inicjatywy sporządzenia uchwały  

w sprawie parkingu na ul. Mickiewicza. Przedstawiła swoje zastrzeżenia, co 

do organizacji ruchu oraz miejsc parkingowych na placu. Dociekała czy 

projekt przebudowy został zrobiony i zaakceptowany przez kompetentne 

osoby.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

• zapytał, kiedy zostaną ustawione dwie latarnie oświetlenia ulicznego  

w sołectwie Mionów oraz jedna we Wierzchu, 

• wskazał, że na parkingu przy ul. Mickiewicza znak „miejsce postojowe dla 

niepełnosprawnych” leży na trawniku. Prosił o interwencję w tej sprawie. 
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 Radna Róża Zgorzelska poprosiła o przedstawienie efektów wizyty w Berlinie.  

 

Radny Andrzej Wawer zwracając się do Radnej G. Nizińskiej poruszył kwestię 

przestawienia ławek. Oświadczył, że z rozmów z mieszkańcami wynika, że takich zmian nie 

chcą. Wobec czego zaproponował, by Wspólnota Mieszkaniowa sporządziła odpowiednie 

pismo z podpisami tych, którzy chcą przestawienia ławek. Dzięki czemu można będzie  

w demokratyczny sposób rozstrzygnąć ile osób jest za, a ile przeciw.  

 

Radny Marek Pelka: 

• nawiązując do „Informacji Burmistrza o pracy między sesjami” zapytał, czy 

przejęta działka w Błażejowicach Dolnych, o której mowa w jednym 

z zarządzeń jest działką, na której znajduje się budynek byłej remizy 

strażackiej, 

• odnosząc się do spotkania z miejscowymi aptekarzami, zapytał czy istnieje 

prawna możliwość, by wyegzekwować prowadzenie nocnych dyżurów  

w aptekach. Dodał, że nie widzi sensu podejmowania uchwał w tej sprawie jak 

również umieszczania na stronie internetowej Starostwa Powiatowego planu 

pracy aptek, skoro i tak są one nieczynne.  

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

b) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie odżywiania w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania na lata 2014-2020. 

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

c) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
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objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 

dożywiania ,,Pomoc Państwa w zakresie dożywiania’’ na lata 2014-2020. 

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

d) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

e) w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Głogówek w 2014 roku. 

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

f) w sprawie przyznania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek”. 

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

g) w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”. 

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

Ad 6. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje: 

• Radnej Barbary Grzegorczyk: 

� wyjaśnił, że na wieży Ratusza znajdują się anteny i nadajniki prywatnych 

przedsiębiorców, którzy za udostępnienie miejsca płacą czynsz, 

� zostanie umieszczona informacja w sprawie czasu pracy lodowiska; 

 

• Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremby: 

� poinformował, że na chwilę obecna brak jest środków na ustawienie 

latarni oświetlenia ulicznego w Racławicach Śląskich, 
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� zaznaczył, że decyzję o wpisaniu Racławic Śląskich do „Rejestru 

Zabytków” podjął Wojewódzki Konserwator Zabytków; 

 

• Radnej Gabrieli Nizińskiej, poinformował, że w chwili obecnej udzieli 

odpowiedzi tylko na jedno pytanie, natomiast na resztę zostanie udzielona 

odpowiedź pisemna. Burmistrz podkreślił, że konieczność reorganizacji ruchu  

i związana z tym przebudowa parkingu na ul. Mickiewicza, celem poprawienia 

bezpieczeństwa rowerzystów i pieszych była wielokrotnie zgłaszana przez 

Radną. Wyjaśnił, że projekt przebudowy i organizacja ruchu został 

zatwierdzony przez szereg instytucji takich, jak: projektant, Konserwator 

Zabytków, Starostwo Powiatowe oraz Komisja Bezpieczeństwa w skład, której 

wchodzi Komendant Powiatowy Policji, Komendant Gminny Policji oraz 

Zarząd Dróg Powiatowych. Burmistrz poruszył także, podjętą przez Radną 

sprawę dotyczącą godzin przyjmowania interesantów. Wyjaśnił, że przyjmuje 

strony codziennie od poniedziałku do piątku w ramach wolnego czasu.  

Zauważył, że spotkał się z głosami mieszkańców, którzy dopytywali o miejsce 

i czas przyjmowania wyborców przez Radną. Poinformował także, że  

w sprawach składania skarg i wniosków, w przypadku nieobecności 

Burmistrza, kompetentnymi do obsługi petentów są Zastępca Burmistrza  

i Sekretarz Gminy, jak również pracownicy urzędu. 

 

• Wiceprzewodniczącego Władysława Kuzaka: 

� poinformował, że w roku bieżącym będą prowadzone inwestycje na terenie 

Mionowa,  

� podał, że w kwestii usadowienia znaku na parkingu przy  

ul. Mickiewicza odpowiednie dyspozycje zostaną przekazane do ZMK; 

  

• Radnej Róży Zgorzelskiej wyjaśnił, że wyjazd do Berlina był drugim 

spotkaniem związanym z zamkiem i jego losami. Po pierwszym spotkaniu 

został uszczegółowiony pewien zakres umowy, która miała być podpisana. 

Niestety na miejscu, w trakcie pertraktacji z zainteresowaną firmą wynikły 

problemy natury różnic w uwarunkowaniach prawno - samorządowych, które 

stanęły na przeszkodzie dalszych działań. Wobec czego ustalono, że Radca 

Prawny reprezentujący Gminę sporządzi zakres działań, które Gmina może 
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podjąć zgodnie z prawem, w ramach partnerstwa prywatno publicznego. 

Burmistrz poinformował, że następne spotkanie z potencjalnym inwestorem 

będzie miało miejsce w Głogówku. Bez względu na finał niniejszych 

pertraktacji, będą podejmowane dalsze kroki w kierunku pozyskania funduszy 

na rzecz zamku; 

 

• Radnego Andrzeja Wawra – Burmistrz przychylił się do propozycji Radnego 

w sprawie sporządzenia pisma z podpisami mieszkańców, którzy chcą 

przestawienia ławek; 

 

• Radnego Marka Pelki: 

� wyjaśnił, że chodzi o inną działkę, która znajduje się na skrzyżowaniu,  

a którą mieszkańcy zagospodarowali w ramach działalności społecznej, 

� w sprawie pracy aptek były prowadzone rozmowy, jednakże czy apteka 

będzie otwarta zależy tylko od dobrej woli właściciela, gdyż nie ma 

uregulowań prawnych, by to zmienić. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywołał pismo dotyczące przejęcia na rzecz Gminy 

budynku dworca kolejowego w Racławicach Śląskich, które trafiło do Rady Miejskiej  

w Głogówku celem zaopiniowania. Poinformował, że sprawa ta została przedyskutowana 

przez Radnych podczas posiedzeń poszczególnych Komisji. Wobec czego poproszono, by na 

najbliższe obrady Komisji, sporządzona została informacja odnośnie rzeczywistych kosztów, 

jakie będzie ponosiła Gmina Głogówek w wyniku przejęcia budynku.  

 

Następnie Przewodniczący przywołał pismo mieszkańców ul. Młyńskiej oraz 

udzielone im przez pracowników tutejszego urzędu odpowiedzi. W/w pismo Radzie Miejskiej 

w Głogówku zostało przedłożone do wiadomości. Przewodniczący Rady Miejskiej 

poinformował, że także Starostwo Powiatowe w Prudniku otrzymało podobną notatkę. 

Sprawa została przyjęta do wiadomości, a jej rozwój będzie monitowany przez Członków 

Komisji.   
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 Radna Gabriela Nizińska wyraziła swoje niezadowolenie w związku z odpowiedzią 

Burmistrza dotyczącą przyjmowania petentów. Podjęła, by wprowadzić dyżury Radnych, 

które miały by się odbywać raz w tygodniu w celu przyjmowania stron.  

 Radny Andrzej Wawer poinformował, że takowe miały miejsce w poprzedniej 

kadencji i nie było żadnego zainteresowania.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, by wątek prowadzenia dyżurów 

omówić w gronie prezydium.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak wyraził swoje wątpliwości w sprawie 

partycypowania w koszta inwestycji Starostwa Powiatowego w Sołectwie Zawada.  

Burmistrz uzasadnił, że do pełnego sfinalizowania inwestycji zabrakło trzydziestu 

tysięcy złotych, wobec czego uznał, że warto dołożyć tą kwotę z kasy Gminy dla dobra 

mieszkańców. 

 

Ad 8. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XXXVIII 

Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
     W GŁOGÓWKU 

  Małgorzata Wolf                   
     Krzysztof Barton 


